
Beszámoló

A legutóbbi  Küldöttgyűlés  óta  már  írtunk  egy beszámolót.  Itt  láthatjátok.  Utána  következik  az 
ebben nem szereplő időszak leírása.

2008. október 14-én Csörgics Mátyás lemondott. Helyére Dukán András Ferencet választotta meg a 
Küldöttgyűlés. 2008. október 21-én az Ellenőrző Bizottság ülést tartott, amelyen elnökének Laszák 
Nikolettet válaszototta meg. Ezen kívül megbeszéltük az ülésre járással kapcsolatos teendőket.

A beszámolási időszakban nem maradt el egyetlen ülés sem, az Ellenőrző Bizottság hiánya miatt. 
Ezen kívül igyekeztünk az összes általunk ellenőrzött levelezőlistán meghirdetett ülésre elmenni. A 
biológia szakterület  levelezőlistája eleinte még nem  volt  tökéletes,  de a koordinátor,  az  eddigi 
ülésekről  telefonon  értesítette  Magyar  Róbertet,  úgyhogy  itt  is  tudta  magát  képviseltetni  az 
Ellenőrző Bizottság. Mostanra már elméletileg rajta vagyunk ezen a levelezőlistán is.

A Bizottság  úgy  vélem  eredményesen  működött  az  elmúlt  közel  két  hónapban.  A Hallgatói 
Önkormányzat  pedig az Alapszabálynak megfelelően.  Kritikákat,  észrevételeket  szívesen látunk. 
Tagjaink legutóbbi beszámoló óta elvégzett munkája pedig itt következik.

Dukán András Ferenc:
2008. 10. 13. Választmány
2008. 10. 20. Környezettan Szakterületi Csoport ülés
2008. 10. 20. Matematika Szakterületi Csoport ülés
2008. 10. 21. Választmány
2008. 11. 03. KÖB ülés
2008. 11. 04. Választmány
2008. 11. 10. Választmány
2008. 11. 18. Alapszabály-módosító ülés
2008. 11. 21. Alapszabály-módosító ülés
2008. 11. 25. Választmány

Laszák Nikolett:
2008. 10. 13. Választmány
2008. 10. 14. Küldöttgyűlés
2008. 10. 21. Választmány
2008. 11. 10. Választmány
2008. 11. 24. KÖB ülés

Magyar Róbert:
2008. 10. 13. Választmány
2008. 10. 20. Környezettan Szakterületi Csoport ülés
2008. 10. 20. Matematika Szakterületi Csoport ülés
2008. 11. 18. Alapszabály-módosító ülés
2008. 11. 20. Biológia Szakterületi Csoport ülés
2008. 11. 20. Kémia Szakterületi Csoport ülés
2008. 11. 20. Földrajz-, földtudományi Szakterületi Csoport ülés
2008. 11. 25. Választmány



A Bizottság  azóta  is  eredményesen,  talán  még  eredményesebben  működik  általánosságban.  A 
mentoros  megbeszéléseken  sajnos  nem  tudtunk  mindig  jelen  lenni.  Ezen  kívül  a  Biológia 
Szakterület Csoport ülését is kihagytunk. Itt az információk csak 4 és fél órával az ülés kezdete előtt 
érkeztek meg a listára, és ezért sajnos nem tudtuk a rendelkezésünkre álló humán erőforrásokból  a 
Bizottságot képviselő személyt odaküldeni. A levelezőlista viszont már működik, ígéretet kaptunk, 
hogy nagyobb súlyt fog kapni a Szakterület életében és hamarabb ki fognak menni az információk. 
Az ülés emlékeztetőjét és a jelenléti ívet pedig a Koordinátor elkészítette, meg fogjuk nézni.

Végezetül  egy  súlyosabb  probléma.  A  felelősséget  teljes  mértékben  magunkra  vállaljuk. 
Figyelmetlenségem miatt (az Elnök előzetesen felmérte, hogy mikor érnek rá a Választmányi tagok, 
a  kiküldött  meghívón pedig  elkerülte  a  figyelmem,  hogy végül  2  órával  korábban kezdődik)  a 
január 9-ei Választmányra 1 órával később érkezett meg az Ellenőrző Bizottság. A megérkezésig a 
Választmány Bodó Mátét bízta meg helyettesítésünkre, az Alapszabályban meghatározott módon. 
Elnézést kérünk és ügyelni fogunk, hogy a jövőben ne forduljon elő ilyen.

A beszámolási időszakban két probléma merült fel. Egyik a Földrajz-, földtudományi Szakterületi 
Koordinátor  sorozatos  távolmaradása  a  Választmányról.  Mint  megtudtuk  ennek  tanulmányi  és 
személyes okai voltak, ebben a félévben ezek az akadályok már nem gátolják, hogy eleget tegyen 
Választmányi delegáltságának. 

Másik  jelenleg  is  fontos  kérdés,  hogy  az  egyik  Tanulmányi  és  Oktatási  Bizottságba  delegált 
hallgató, Török Zita, külföldre utazott, így ebben a félévben nem tud megjelenni az üléseken. Az 
illetékesekkel  (a  Tanulmányi  Elnökhelyettest  és  a  Kémia  Szakterületi  Koordinátort)  beszéltünk. 
Értetlenül állnak az ügy előtt. Javasoljuk, hogy a Küldöttgyűlés hívja vissza és delegáljon helyette 
másik  tagot,  mert  ez  a  bizottság  rendszeresen  ülésezik,  és  nagyon  fontos,  hallgatókat  érintő 
tanulmányi  ügyekben  tesz  javaslatot  a  Kari  Tanács  felé.  Eggyel  kevesebb  hallgatói  delegált 
mindenképpen hátrányos a Hallgatói Önkormányzat számára.

Az Ellenőrző Bizottság jövő hétre tervez ülést.

Itt  pedig az Ellenőrző Bizottság tagjainak legutóbbi beszámoló óta végzett  munkáját  láthatjátok 
(név- és időrendben). Azaz ki, melyik ülésen vett részt. (A részleges részvételeket is tartalmazza.)

Dukán András Ferenc:
2008. 12. 09. Választmány
2008. 12. 11. Kémia Szakterületi Csoport ülés
2008. 12. 19. Választmány
2009. 01. 09. Választmány (megjegyzés: l. beszámoló)
2009. 01. 27. Mentorrendszer megbeszélés
2009. 01. 29. Külügyi Csoport ülés
2009. 01. 19. Választmány
2009. 01. 30. Választmány
2009. 02. 10. Választmány
2009. 02. 11. Matematika Szakterületi Csoport ülés
2009. 02. 12. Kémia Szakterületi Csoport ülés
2009. 02. 14. Választmányi hétvége
2009. 02. 15. Választmányi hétvége
2009. 02. 17. Alapszabály-módosító ülés
2009. 02. 17. Választmány
2009. 02. 18. Földrajz-, földtudományi Szakterületi Csoport ülés
2009. 02. 23. Kari Ösztöndíj Bizottság ülése
2009. 02. 27. Alapszabály-módosító ülés



Magyar Róbert:
2009. 01. 11. Matematika Szakterületi Csoport Ülés
2009. 02. 14. Választmányi hétvége
2009. 02. 17. Alapszabály-módosító ülés
2009. 02. 17. Választmány
2009. 02. 23. Kari Ösztöndíj Bizottság ülése
2009. 02. 23. Külügyi Csoport ülés

Laszák Nikolett:
2008. 12. 09. Választmány
2009. 01. 05. Kari Ösztöndíj Bizottság ülése
2009. 02. 02. Kari Ösztöndíj Bizottság ülése
2009. 02. 10. Választmány
2009. 02. 17. Választmány
2009. 02. 24. Választmány

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolónk:
Dukán András Ferenc
Eötvös Loránd Tudományegyetem Természettudományi Kar Hallgatói Önkormányzat
Ellenőrző Bizottság


